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Zápisnica 

zo zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ Bratislava-Rača 

konaného dňa 26.09.2023 

uznesenie č. 148 - 164 

 

 

Prítomní poslanci MZ MČ Bratislava-Rača: 

Ing. Dobrotková Milada, MPH 

Drotován Ján 

Ing. Feik Michal, PhD. 

Ing. Groch Vladimír 

Ing. Jošt Miloslav 

Ing. Pajdlhauser Róbert 

Mgr. Pilinský Peter 

PhDr. Polakovič Ján 

Rybanič Filip 

Ing. Štefanidesová Júlia 

Štefánková Marta 

Máťuš Miloš 

 

Neprítomní poslanvi MZ MČ Bratislava-Rača - ospravedlnení: 

Mgr. Luknárová Monika 

Mgr. Duda Marcel 

 

Program 

 

1. Otvorenie, schválenie programu Miestneho zastupiteľstva MČ Bratislava–Rača 

2. Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov uznesení a zápisnice 

3. Informácia o kontrole plnenia uznesení 

4. Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2022, ktorým sa zriaďuje Elokované pracovisko 

 Materskej školy, Barónka 17 

5. Návrh na schválenie výpožičky NP Červenej lisovne NKD, ul. Barónka č. 3. pre Račiansky   

 muzeálny spolok 

6. Návrh na schválenie výpožičky bezpečnostných kamier v ZŠ Plickova 9 pre Mestskú políciu 

 HM SR Bratislavy 

7. Návrh na zmenu nájomcu NP na Dopravnej ul. č. 57 v Bratislave-Rači, ako prípad hodný OZ 

 (Ing.  Vojtech Bugár – ProBUG) 

8. Návrh na prenájom časti NP v ZS Tbiliská 6, ako prípad hodný OZ (bankomat)  

9. Návrh stanoviska MZ k návrhu k návrhu dodatku č. 24 Štatútu HM SR Bratislavy 

10. Informácia o plnení príjmov a výdavkov rozpočtu k 30.06.2023 

11. Návrh na úpravu rozpočtu Mestskej časti Bratislava-Rača za rok 2023 

12. Návrh na zrušenie uznesenia MZ MČ Bratislava-Rača č. UZN 467_25_05_10_P 

13. Návrh Zásad hospodárenia s vlastným majetkom MČ a s majetkom zvereným do správy MČ  

14. Návrh dodatku č. 1 k Rokovaciemu poriadku MZ 

15. Informácia o zmenách organizačného poriadku Miestneho úradu Mestskej časti Bratislava-Rača 

16. Voľba predsedu Komisie školskej a sociálnej Miestneho zastupiteľstva MČ Bratislava-Rača 

17. Návrh na zmenu členov Dozornej rady obchodnej spoločnosti Media Rača, spol. s r. o. 

18. Návrh na použitie úveru v zmysle uznesenia č. UZN 63/14/02/23/P 

19. Interpelácie 

20. Rôzne 

  17.30 – 18.00 hod. – vystúpenie obyvateľov 

21. Záver 
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1. Otvorenie, schválenie programu Miestneho zastupiteľstva MČ 

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača  

 schvaľuje 

 

program zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ Bratislava-Rača. 

 

Hlasovanie č. 1                                                  UZN 148/26/09/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

13 12 0 0 1 

 

2. Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov uznesení a zápisnice 

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača  

 

a) schvaľuje 

návrhovú komisiu v zložení: 

Dominik Vrba 

Ing. Vladimír Groch 

 

b) schvaľuje 

overovateľov uznesení a zápisnice: 

Ing. Júlia Štefanidesová 

Ing. Róbert Pajdlhauser 

 

Hlasovanie č. 2                                                  UZN 149/26/09/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

13 13 0 0 0 

 

3. Informácia o kontrole plnenia uznesení 

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedla Ing. Ingrid Vanerková, kontrolórka MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

 

Miestne zastupiteľstvo  MČ Bratislava-Rača   
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Hlasovanie č. 3                                                  UZN 150/26/09/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

13 13 0 0 0 

 

A. berie na vedomie 

 

Informáciu o kontrole plnenia  

 

uznesení číslo 111 až 147 z rokovania  Miestneho zastupiteľstva konaného dňa 27. júna 2023 

 

uznesení číslo 84 a 88 z rokovania  Miestneho zastupiteľstva konaného dňa 28. marca 2023 

uznesení číslo 53 a 63 z rokovania  Miestneho zastupiteľstva konaného dňa 14. februára 2023 

uznesení číslo 25 a 36  z rokovania  Miestneho zastupiteľstva konaného dňa 15. decembra 2022 

 

a z rokovaní VO 2018-2022 uznesenia č. 508 a 551 

 

 

 

B. konštatuje, že 

(VO 2022 – 2026) 

 

uznesenia z rokovania  Miestneho zastupiteľstva konaného dňa 27. júna 2023 

 
 

1. číslo:  UZN 116/27/06/23/P  UZN 118/27/06/23/P  UZN 123/27/06/23/P

 UZN 124/27/06/23/P  UZN 125/27/06/23/P  UZN 127/27/06/23/P

 UZN 128/27/06/23/P  UZN 129/27/06/23/P  UZN 130/27/06/23/P

 UZN 131/27/06/23/P  UZN 133/27/06/23/P  UZN 134/27/06/23/P

 UZN 135/27/06/23/P  UZN 136/27/06/23/P  UZN 137/27/06/23/P

 UZN 139/27/06/23/P  UZN 140/27/06/23/P  UZN 142/27/06/23/P

 UZN 143/27/06/23/P  UZN 144/27/06/23/P 

          splnené 

 

 

2. číslo: UZN 126/27/06/23/P  UZN 132/27/06/23/P  UZN 147/27/06/23/P 

 

v plnení 

 

 

C. konštatuje, že 

 

 

1. uznesenia z rokovaní Miestneho zastupiteľstva v predchádzajúcom období VO 2022 – 2026 

 

MZ 28/03/23 UZN 84/28/03/23/P  UZN 88/28/03/23/P  v plnení 
                  

MZ 14/02/23 UZN 53/14/02/23/P a,b UZN 63/14/02/23/P  v plnení 

 

MZ 15/12/22 UZN 25/15/12/2022/P-2(a),b UZN 36/15/12/2022/P  v plnení 

 

 

 
2. uznesenia z rokovaní Miestneho zastupiteľstva VO 2018 – 2022 

       

MZ 28/06/22 číslo:  UZN 551/28/06/22/P     v plnení 

 

MZ 29/03/22 číslo:  UZN 508/29/03/22/P     v plnení 
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4. Návrh Všeobecného záväzného nariadenia č. 9/2023, ktorým sa mení Všeobecne záväzné 

nariadenie Mestskej časti Bratislava-Rača č. 1/2022 z 08.02.2022, ktorým sa zriaďuje Elokované 

pracovisko Materskej školy, Barónka 17, 831 06 Bratislava so sídlom v komplexe Rínok Rača, ul. 

Barónka č. 3, blok C3 a Výdajná školská jedáleň ako súčasť Materskej školy, Barónka 17 so 

sídlom v komplexe Rínok Rača, ul. Barónka č. 3, blok C3 

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača 

 

schvaľuje 

  

Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Rača č. 9/2023, ktorým sa mení Všeobecne 

záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Rača č. 1/2022 z 08.02.2022, ktorým sa zriaďuje 

Elokované pracovisko Materskej školy, Barónka 17, 831 06 Bratislava so sídlom v komplexe Rínok 

Rača, ul. Barónka č. 3, blok C3 a Výdajná školská jedáleň ako súčasť Materskej školy, Barónka 17 so 

sídlom v komplexe Rínok Rača, ul. Barónka č. 3, blok C3. 

 

Hlasovanie č. 4                                                 UZN 151/26/09/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

13 13 0 0 0 

 

5. Návrh na schválenie výpožičky nebytových priestorov červenej lisovne Nemeckého kultúrneho 

domu, ul. Barónka č. 3  

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Mgr. Peter Pilinský, poslanec 

„Už to bliká. Takže ďakujem. Ja som sa ale chcel spýtať, my sme to mali aj teda u nás na komisii, ktorá 

má teda v názve aj podporu vinárstva, kde bohužiaľ ten materiál pôvodne zaradený nebol, ale som si 

jeho zariadenie vyžiadal a tam sme sa dohodli a tam sme odhlasovali, že ten materiál, ktorý bude 

predložený do zastupiteľstva, bude obsahovať aj nejakú informáciu a termín, resp. list od Račianskeho 

vinohradníckeho spolku, ktorý teda tiež tam plánuje organizovať nejaké činnosti v priebehu roku, aby 

tam nedošlo ku kolízii tých termínov. Ja som si pozeral ten materiál na webe a ten list som tam nenašiel, 

ak sa tam, ak je tam doplnený, tak sa omlúvam, ale ja som si to pozeral tuším ešte v piatok alebo vo 

štvrtok, tak tam nebol. Lebo aj ten materiál nám bol predložený do komisie v dvoch variantoch. A ja by 

som teda bol rád, aby tí, ktorí sa pričinili o prakticky revitalizáciu, rekonštrukciu toho priestoru, zohnali 

na tom mimorozpočtové financie, z veľkej časti to aj zrealizovali, aby teda slúžil hlavne pre nich. A aj 

keď teda ja činnosť Muzeálneho spolku nejako nespochybňujem, ale aby bol dve tretiny roka zabratý 

pre, na iný účel, na aký bola tá lisovňa uspôsobená a zrekonštruovaná, tak toto by som proste bol nerád. 

Takže len to sa chcem spýtať, či tam ten materiál bol teda a je doplnený a či k tej kolízii už nepríde. 

Ďakujem. Pán prednosta k tomu viac povie.“ 

Ing. Peter Semanco, prednosta 

„List tam nie je uvedený, ale sú tam termíny, ktoré boli v tom liste. Čiže my sme tam ten celý list 

neprekopírovali, ten, tie termíny nám boli poslané mailom, čiže nekopírovali sme mail. Takže termíny 

tam sú, ktoré boli obsiahnuté v tom liste, v tom materiáli, to je. Na radu už išiel materiál s upravenými 

termínmi a to prispôsobeným termínom podľa podujatia Račianskeho vinohradníckeho spolku a tento 

termín, takto je pripravený materiál aj na zastupiteľstvo. Čiže výstava Muzeálneho spolku začne až po 

akcii vinohradníckeho spolku.“ 

Mgr. Peter Pilinský, poslanec 
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„Jasné, ďakujem. Toto mi stačilo. Teda, dúfam, že tam došlo k tomu, aby tie termíny nekolidovali, to 

bolo koniec koncov naším cieľom. Ale chcem sa spýtať, ak sa v priebehu roka vyskytne nejaká 

požiadavka na prenájom toho vonkajšieho priestoru, je síce pravda, že keď tam boli, neviem, ten jarmok 

alebo keď tam bol ten Food fest festival, tak tá červená lisovňa sa využívala na odloženie nejakých vecí, 

takže toto sa už asi nebude môcť využívať, ale teda, že či je možnosť v priebehu roka, ak sa vyskytne 

nejaká potreba organizovať akciu, možno nielen vinárska, ale aj nejaká iná, že či tá možnosť tu stále 

bude. Ďakujem.“ 

Mgr. Michal Drotován, starosta 

„Čo sa týka iných akcií pred lisovňou, tak samozrejme je to možné a čo sa týka nejakých pravidelných, 

keby boli ďalšie v budúcnosti, tak samozrejme, vinári majú v rámci tohto priestoru prednosť, takže keď 

budú mať nejakú akciu ďalšiu, tak sa tým pádom bude upravovať aj v budúcnosti rezervovaná, 

rezervované časy pre vinárov. Pán Groch, nech sa páči.“ 

Ing. Vladimír Groch, poslanec 

„Ďakujem za slovo. Ja by som len doplnil, že tá žiadosť o usporiadanie výstavy zo strany Muzeálneho 

spolku je o vinohradníctve a vinárstve v Rači. Takže ten účel je podľa mňa viac než zvlášť naplnený. 

Ďakujem.“  

Mgr. Michal Drotován, starosta 

„Ďakujem, pán poslanec Polakovič, nech sa páči.“  

PhDr. Ján Polakovič, poslanec 

„Ja by som len reagoval na kolegu pána Grocha, akože samozrejme, že jedna vec je, že tá výstava je o 

vinohradníctve ako takom, ale kolega Pilinský rozprával, že ten priestor bol myslený ako taká priama 

podpora našich vinohradníkov, to bol akože jeden bod toho, o čom rozprával, tzn. priamo predaj vín, 

atď. A druhá, tá, druhý ten pohľad, o ktorom rozprával, bol práve ten, že práve tí vinohradníci do toho 

investovali aj nejakým spôsobom tomu priestoru vdýchli život, či už nejakou svojou prácou, ale aj tým, 

že zohnali mimorozpočtové zdroje. Ale ako som pochopil, tak spolok je s týmto vinohradnícky v 

poriadku a podporuje to. Ja som veľmi prekvapený, ja som svoj názor na to na komisii povedal, že si 

nemyslím, že to je správne a myslím si, že by to malo mať oveľa širšie využitie spojením s námestím 

pred nemeckým kultúrnym domom. Ale ak sú takto zainteresované strany s tým v poriadku, tak ja to 

podporím a je to zasa potom diskusia na ďalší rok.“ 

Mgr. Michal Drotován, starosta 

„Ďakujem, pán poslanec Pajdlhauser.“ 

Ing. Róbert Pajdlhauser, poslanec 

„Žiadosť prišla, išla bežným spracovaním, ako každá žiadosť cez náš referát bol predložený. Akonáhle 

došla táto žiadosť, bol dotazovaný vinohradnícky spolok. Lebo my si sami uvedomujeme, kto mal 

najväčší podiel na sfunkčnení tejto, tohto priestoru. Samozrejme, vinohradnícky spolok rieši svoj 

kalendár odvolaní na ďalšie aktivity, ktoré sú aj v Malokarpatskej vínnej ceste a pod. Preto sme ho 

kontaktovali, ten nám doplnil termíny a tie termíny sú zohľadnené v tomto a samozrejme berieme ohľad 

na vinohradnícky spolok a jeho termíny, čiže budú vždy. Komunikácia je zabezpečená pánom 

prednostom, Lenkou Plachou a mnou, čiže tieto veci sa preto aj preverovali, akonáhle došlo takáto 

požiadavka. Stala sa tam chyba, že to bolo spracované a podané v tom formáte, aký bol, ale už bolo 

komunikované s vinohradníckym spolkom, aby ku kolízii termínov nedošlo. Ale myslím, že dôjde k 

spokojnosti, prípadnej dohode, pokiaľ budú ďalšie termíny. Námestie vybookované neni, čiže je tam 

priestor pre ostatných alebo či vinohradníkov, či muzeálov alebo iných záujmových skupín, ktoré by 

tam chceli robiť nejaký program. Ďakujem.“ 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača  

 

s c h v a ľ u j e 

I. 

bezodplatné poskytnutie nehnuteľného majetku formou uzatvorenia zmluvy o výpožičke Mestskou 

časťou Bratislava-Rača, na nebytový priestor červenej lisovne, nachádzajúci sa na 1. nadzemnom 

podlaží Nemeckého kultúrneho domu, stavby so súpisným číslom 7441, na adrese ul. Barónka č. 3, 831 

06 Bratislava, zapísanej na LV č. 4567, k.ú. Rača, s vypožičiavateľom - občianskym združením 

Račiansky muzeálny spolok Mudrochova 3, 831 06 Bratislava-Rača, IČO: 52015955 na účely 
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usporiadania výstavy „150 výročie založenia fabriky Dynamit Nobel“ v termíne odo dňa 21.10.2023 do 

dňa 06.12.2023. 

 

II. 

bezodplatné poskytnutie nehnuteľného majetku formou uzatvorenia zmluvy o výpožičke Mestskou 

časťou Bratislava-Rača, na nebytový priestor červenej lisovne, nachádzajúci sa na 1. nadzemnom 

podlaží Nemeckého kultúrneho domu, stavby so súpisným číslom 7441, na adrese ul. Barónka č. 3, 831 

06 Bratislava, zapísanej na LV č. 4567, k.ú. Rača, s vypožičiavateľom - občianskym združením 

Račiansky muzeálny spolok Mudrochova 3, 831 06 Bratislava-Rača, IČO: 52015955 na účely 

usporiadania výstavy o vinohradníctve a vinárstve v Rači,  v termíne odo dňa 16.05.2024 do dňa 

07.10.2024. 

 

Hlasovanie č. 5                                                 UZN 152/26/09/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

13 13 0 0 0 

 

6. Návrh na schválenie výpožičky kamerového systému ZŠ Plickova 9 pre Mestskú políciu 

Hlavného mesta SR Bratislavy  

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

s c h v a ľ u j e 

 

bezodplatné poskytnutie kamerového systému v majetku Mestskej časti Bratislava-Rača, slúžiaceho na 

monitorovanie budovy ZŠ Plickova 9, formou uzatvorenia zmluvy o výpožičke na dobu neurčitú 

Mestskou časťou Bratislava-Rača ako požičiavateľom, a Mestskou políciou hlavného mesta Slovenskej 

republiky Bratislavy ako vypožičiavateľom, za účelom zabezpečenia ochrany verejného poriadku, 

majetku a zdravia osôb pohybujúcich sa v monitorovanom priestore. 

 

Hlasovanie č. 6                                                  UZN 153/26/09/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

13 13 0 0 0 

 

7. Návrh na zmenu nájomcu nebytových priestorov na Dopravnej ul. č. 57 v Bratislave-Rači, ako 

prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o 

majetku obcí v znení neskorších predpisov (Ing. Vojtech Bugár – ProBUG). 

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača  

 

s c h v a ľ u j e 

zmenu nájomcu nebytových priestorov o výmere 30,21 m2 a podielu na prislúchajúcich spoločných 

priestoroch o výmere 6,44 m2, spolu o výmere 36,65 m2, nachádzajúcich sa v zadnom trakte objektu na 

Dopravnej ul. č. 57, 831 06 Bratislava z fyzickej osoby – podnikateľa Ing. Vojtech Bugár – ProBUG, 

92542 Trstice 509, IČO: 47544121 ako nájomcu uvedených nebytových priestorov, na nájomcu 

ProBUG s. r. o., 509 Trstice 925 42, IČO: 55 636 420, ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle 

ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov, z dôvodu pokračovania v nájme nebytových priestorov s nájomcom – novozaloženou 
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spoločnosťou s ručením obmedzeným, ktorej je súčasný nájomca - fyzická osoba – podnikateľ jediný 

zakladateľ, spoločník aj konateľ, a podpora malého podnikania v miestnej komunite. 

Ostatné podmienky nájomnej zmluvy zostávajú nezmenené. 

 

Hlasovanie č. 7                                                  UZN 154/26/09/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

13 12 0 0 1 

 

8. Návrh na prenájom časti nebytového priestoru v zdravotnom stredisku na Tbiliskej ul. č. 6 

v Bratislave-Rači, ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona SNR 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača  

 

s c h v a ľ u j e 

 

ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov, prenájom časti nebytového priestoru, číslo miestnosti 125 o výmere 

2 m2, celková výmera nebytového priestoru – č. miestnosti 125 je 20,34 m2, nachádzajúcej sa na prízemí 

v trakte A zdravotného strediska na Tbiliskej ulici č. 6 v Bratislave-Rači pre nájomcu 365.bank, a. s., 

Dvořákovo nábrežie 4, Bratislava 811 02, IČO: 31 340 890, ako prípad hodný osobitného zreteľa v 

zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov, z dôvodu prenájmu časti nebytového priestoru za účelom prevádzkovania bankomatu banky 

365.bank, a. s. (platný aj pre bankomatové karty vydané právnym predchodcom - Poštovou bankou), 

ktorý sa v Mestskej časti Bratislava-Rača nenachádza, za týchto navrhovaných podmienok: 

- výmera predmetu nájmu: 2 m2, 

- cena nájomného za predmet nájmu vo výške 1 440,- EUR/rok, 

- úhrada prevádzkových nákladov za energie a služby spojené s užívaním predmetu nájmu, 

- doba nájmu: neurčitá, 

- účel nájmu: inštalácia a prevádzka bankomatu s elektronickým zabezpečovacím systémom. 

 

Hlasovanie č. 8                                                  UZN 155/26/09/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

13 13 0 0 0 

 

9. Návrh stanoviska Miestneho zastupiteľstva MČ Bratislava-Rača k návrhu dodatku č. 24 

Štatútu hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača  

 

súhlasí 

 

s návrhom dodatku č. 24 Štatútu hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy bez pripomienok. 
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Hlasovanie č. 9                                                  UZN 156/26/09/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

13 13 0 0 0 

 

10. Informácia o plnení príjmov a výdavkov rozpočtu mestskej časti Bratislava-Rača k 

30.06.2023 

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Ing. Peter Semanco, prednosta MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača  

 

berie na vedomie 

 

informáciu o plnení príjmov a výdavkov rozpočtu mestskej časti Bratislava-Rača k 30.06.2023 

v predloženom znení 

 

Hlasovanie č. 10                                      UZN 157/26/09/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

13 13 0 0 0 

 

11. Návrh na úpravu rozpočtu Mestskej časti Bratislava-Rača na rok 2023 

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Ing. Peter Semanco, prednosta MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

PhDr. Ján Polakovič, poslanec 

„Ja len zopakujem svoj postoj, ktorý som avizoval aj na komisii, v podstate nemám problém s navýšením 

rozpočtu. Jediné, ktoré, o čom ja nie som presvedčený, tak je ten projekt Dopravnej 57. To ako som 

hovoril na komisii, ja si myslím, že tam malo prísť s nejakým, k nejakej komunikácii s obyvateľmi a nie 

som presvedčený o tom, že tento priestor, ktorý je podľa mňa strategický, asi jediný takého svojho druhu 

v tej danej lokalite, by mal byť využívaný na takéto služby. Jedným dychom len dodám, že samozrejme, 

podporujem takéto projekty zariadení pre seniorov, ale myslím si, že by skôr mali byť v okrajových 

častiach. Rozumiem argumentácii pána starostu, že aktuálne sa takéto priestory nenašli, ale ja sa pri 

tomto bode zdržím práve kvôli tej Dopravnej 57, lebo naozaj o tomto nie som presvedčený a neviem za 

to hlasovať, ale inak som ako so zmenou rozpočtu v pohode. Ďakujem.“  

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača  

 

schvaľuje 

 

úpravu rozpočtu na rok 2023 v predloženom znení, výška príjmov rozpočtu je 29.002.159,- eur a 

výška výdavkov rozpočtu je 29.002.159,- eur. 

 

Hlasovanie č. 11                                     UZN 158/26/09/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

13 10 0 3 0 

 

12. Návrh na zrušenie uznesenia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Rača č. UZN 

467/25/05/10/P  

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Ing. Peter Semanco, prednosta MČ Bratislava-Rača 
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Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača  

 

zrušuje 

 

uznesenie Miestneho zastupiteľstva MČ Bratislava-Rača č. UZN 467/25/05/10/P zo dňa 25.05.2010. 

 

Hlasovanie č. 1 2                                              UZN 159/26/09/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

13 13 0 0 0 

 

 

13. Návrh Zásad hospodárenia s vlastným majetkom mestskej časti Bratislava-Rača a s majetkom 

zvereným do správy mestskej časti Bratislava-Rača 

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Ing. Peter Semanco, prednosta MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Miloš Máťuš, poslanec 

„Ďakujem. Ja sa chcem len opýtať, čo sa týka výmeny alebo prevodu majetku medzi obcami alebo 

Magistrátom a Mestskými časťami, či tam teda ostáva tiež, že to bude schvaľovať Miestne 

zastupiteľstvo.“ 

Ing. Peter Semanco (prednosta) 

„Áno, to som spomenul, že to bude aj v ďalšom bode, toto musí schvaľovať Miestne zastupiteľstvo, a 

to trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. To je tam aj spomenuté v zásadách a potom aj v ďalšom 

bode pri úprave rokovacieho poriadku to bude uvedené.“ 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača  

 

schvaľuje 

 

Zásady hospodárenia s vlastným majetkom mestskej časti Bratislava-Rača a s majetkom zvereným do 

správy mestskej časti Bratislava-Rača v predloženom znení s účinnosťou od 01.11.2023. 

 

Hlasovanie č. 13                                                UZN 160/26/09/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

13 13 0 0 0 

 

14. Návrh dodatku č. 1 k Rokovaciemu poriadku Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti 

Bratislava-Rača 

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Ing. Peter Semanco, prednosta MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača  

 

schvaľuje 
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dodatok č. 1 k Rokovaciemu poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Rača 

v predloženom znení. 

 

Hlasovanie  č. 14                                     UZN 161/26/09/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

13 13 0 0 0 

 

 

15. Informácia o zmenách organizačného poriadku Miestneho úradu Mestskej časti Bratislava-

Rača s účinnosťou od 01.09.2023    

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Ing. Peter Semanco, prednosta MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Mgr. Peter Pilinský, poslanec 

„Prepáčte, ja sa postavím, lebo mi svieti slnko. Ja sa len chcem spýtať, aj pán prednosta spomenul teda, 

že sa zrušila jedáleň. Je nejaký zámer, čo sa bude robiť s tými priestormi? Možno ste to už preberali 

niekde na nejakej komisii, ale bohužiaľ, ja som to nezaregistroval. Ďakujem.“ 

Ing. Peter Semanco, prednosta 

„V súčasnosti sú nevyužité, v podstate ich v súčasnosti používame na výdaje obedov pre denný stacionár 

komunitných seniorov. Uvažujeme, potrebujeme tam ale investovať určité veci, prípadne s možným 

prenájmom tej jedálne pre externú spoločnosť, ale musíme najprv doriešiť vzduchotechniku, tam nie je 

vzduchotechnika. Takže áno, uvažujeme tie stroje, prístroje, ktoré sú tam, ktoré sú, ktoré sú v jedálni, 

tam zostávajú, nikam ich nepresúvame, čiže v súčasnosti o tom uvažujeme. Potrebovali sme ale 

zastabilizovať najprv hlavne tu teraz tú Základnú školu Plickovu a vlastne ten výdaj pre seniorov a pre 

denný stacionár. A budeme rozmýšľať o tom, že oslovíme. Ak budú mať niektoré externé firmy záujem, 

samozrejme, že by varili potom aj pre nás a aj komerčne pre niekoho iného. Len tam je naozaj problém 

s tou vzduchotechnikou, pretože tam sa nedá vydržať pri varení.“ 

Mgr. Michal Drotován, starosta 

„Ďakujem, pán poslanec Feik.“ 

Ing. Michal Feik, PhD., poslanec 

„Ďakujem pekne. Ja by som sa chcel spýtať, že ak by ste nám mohli povedať takú sumarizačnú 

informáciu, že koľko teraz vlastne je zamestnancov na miestnom úrade a keďže teda dobré fungovanie 

úradu je dôležité pre vôbec fungovanie Mestskej časti, chcel by som sa spýtať, že či sú nejaké pozície 

aj neobsadené, že či teda je alebo nie je nejaký problém s obsadzovaním ľudí. A ešte taká pod otázka, 

že aj v súvislosti s tým, že nesmierne vysoká inflácia bola vlastne minulý rok, ktorá čiastočne pokračuje 

tento rok, že ako sa vám podarilo aj nejak možno premietnuť tie zvýšené náklady do nejakej možno 

valorizácie miezd alebo teda nejakých platov a či to teda, či teda  tí zamestnanci majú nejaké pokryté 

možno tie zvýšené náklady a ako teda, koľko je tam možno tá suma v rozpočte, ktorá to robí. Ďakujem 

pekne.“ 

Mgr. Michal Drotován, starosta 

„Čo sa týka počtu zamestnancov, tak aktuálny počet zamestnancov úradu je 147 s tým, že tento počet je 

viac menej rovnaký ako pred piatimi rokmi, takže ten počet zamestnancov nerastie. Menili sa pozície, 

niektoré pozície boli zrušené, niektoré boli vytvorené. V súčasnosti hľadáme opatrovateľky, to sa v 

podstate hľadá kontinuálne a tak isto hľadáme, to už dlhodobo, terénneho pracovníka na oddelenie 

sociálnych služieb, je tam 1, hľadáme druhého, to hľadáme ale už viac ako rok, takže to je ďalšia pozícia. 

Tak isto, miesto pani Bartekovej, ktorá je už vedúca alebo teda poverená vedúca k dnešnému dňu 

oddelenia životného prostredia, dopravy, tak hľadáme za ňu náhradu, keďže robila na referáte dopravy 

nejakého referenta dopravy, čo je tiež nedostatková pozícia, takže hľadáme to už dlhšie. A takisto 

riešime a hľadáme nejakého, nejakú osobu tak isto už dlhodobo, ktorá by mala, ktorá by mala stavebný 

dozor a vedela by teda dozorovať naše stavby, keďže pán Borovský, ktorý je naozaj veľmi dobrý 

pracovník a sme s ním veľmi spokojní, ale o pár dní oslávi 70 rokov, takže musíme hľadať nejakú 

náhradu do budúcna. Samozrejme verím tomu, že bude u nás pracovať naďalej, čím dlhšie, tým lepšie, 

takže tieto pozície. A čo sa týka miezd, tak mzdy sa valorizujú, niektoré pozície viac, niektoré menej, 

samozrejme, reagujeme na trh, dobrí zamestnanci majú ponuky z rôznych mestských častí alebo iných 
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úradov alebo iných pracovných pozícií a tým pádom musíme individuálne navyšovať, navyšovalo sa 

každému. Teraz sme výraznejšie zvyšovali v lete opatrovateľky, riešime Stredisko čistoty nové, nejaké 

platové úpravy a ďalšie pozície, ktoré sú. Aj od nového roka, hej. Takže, ak už nikto nie je prihlásený, 

tak ukončujem diskusiu a poprosím návrhovú komisiu.“ 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača  

 

berie na vedomie 

 

informáciu o zmenách organizačného poriadku Miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Rača s 

účinnosťou od 01.09.2023 v predloženom znení. 

 

Hlasovanie č. 15                                                         UZN 162/26/09/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

13 12 0 0 1 

 

16. Voľba predsedu Komisie školskej a sociálnej Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Rača 

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

 

Ing. Róbert Pajdlhauser, poslanec MZ MČ Bratislava-Rača, podal návrh aby voľba prebehla verejným 

hlasovaním.  

 

Hlasovanie č. 16                        Návrh bol schválený. 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

13 12 0 1 0 

 

Voľba predsedu Komisie školskej a sociálnej Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-

Rača 

 

Diskusia: 

Ing. Milada Dobrotková, MPH , poslankyňa 

„Takže ja sa hlásim, môžem?“ 

Mgr. Michal Drotován, starosta 

„Nech sa páči, najprv poprosím pani Dobrotková, potom pán Polakovič.“ 

Ing. Milada Dobrotková, MPH, poslankyňa 

„Ďakujem veľmi pekne za slovo. Ja som si myslela, že k tomu nikdy nepríde. A tu ho máš, už som 

zostarla. Takže ďakujem veľmi pekne všetkým, ktorí mi pomáhali a verím, že som nesklamala toľko 

ako sama seba, že teda som nevydržala, ale prišiel ten čas, kedy si myslím, že už je treba to žezlo posunúť 

ďalej a mladším ľuďom. Chcem poďakovať v prvom rade vám poslancom, že ste ma zvolili za 

predsedníčku, nášmu predsedovi poslaneckého klubu a samozrejme pánovi starostovi a prednostovi za 

podporu, ktorú sme v rámci komisie školskej a sociálnej mali. Osobitne chcem poďakovať dlhoročne 

za spoluprácu oddeleniu sociálnych vecí pani Štetinovej a pani Krovinovej ako tajomníčke a všetkým 

kolegom, ktorí tam sú a samozrejme, v tomto období sme, nám bolo teda dané do vienka aj tá oblasť 

školských vecí a chcem poďakovať aj vedúcej školského úradu, pani Porvazníkovej, v ktorých som mala 

teda všetkých týchto kolegov, ak si to môžem dovoliť povedať, tak veľkú oporu. Chcem vám poďakovať 

a verím, že ten, kto bude nasledovať po mne, bude fantastický a dobrý, pretože ja sa chcem ďalšiemu 

venovať seniorom. Ďakujem vám veľmi pekne.“ 

Mgr. Michal Drotován, starosta 

„Ďakujem, pán poslanec Polakovič, nech sa páči.“ 
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PhDr. Ján Polakovič, poslanec 

„Ja by som sa chcel veľmi poďakovať Miladke Dobrotkovej za jej prácu. Je to pre mňa obrovským 

prekvapením a zároveň sklamaním, že si sa rozhodla odstúpiť z tejto funkcie, lebo si myslím a dovolím 

si tvrdiť, že na sociálnu si naozaj jediná fundovaná a naozaj znalá v tejto oblasti a nemyslím si, že to je 

správne rozhodnutie a sám rozmýšľam nad tým, čo bolo tým spúšťačom takéhoto rozhodnutia, lebo si 

nemyslím, že si stará natoľko, že by si toto nemohlo zastávať. A naopak si myslím, že by si v tom mala 

pokračovať a minimálne tie 3 roky už dokončiť, lebo naozaj je to tvoj obor a ja si rovno, by som ťa ešte 

chcel požiadať, aby si zostala v tejto funkcii, lebo si myslím, že tu nie je nikto, kto si ťa môže dovoliť 

nahradiť v tejto sfére. A na druhej strane, ja som tak počul, že Júlia bude nová predsedníčka, tak nevidel 

som to napísané v materiáli, ale neviem, načo to tu naťahujeme. Ďakujem.“ 

Mgr. Michal Drotován, starosta 

„Pán Groch, nech sa páči.“ 

Ing. Vladimír Groch, poslanec  

„Ďakujem za slovo. Tak teda, aby sme to nenaťahovali, navrhujem za predsedu sociálnej komisie pani 

Júliu Štefanidesovú a zopár slov k tomu dôvodu alebo k tomu, jak sme sa rozhodovali, keďže Milada je 

v rámci členov nášho klubu a Rača je náš domov, tak sme samozrejme, chceli túto pozíciu uchovať. 

Júlia je súčasťou komisie taktiež a keďže tá komisia je toto volebné obdobie obohatená nielen sociálna, 

je už aj školská, tak sme chceli posilniť aj túto školskú oblasť, aby sme sa venovali aj tejto oblasti. A 

teda ak si to teda Milada nerozmyslí, tak navrhujeme práve Júliu. Ďakujem.“ 

Mgr. Michal Drotován, starosta 

„Ďakujem, pán poslanec Feik, nech sa páči.“  

Ing. Michal Feik, PhD., poslanec 

„Milada, ja sa chcem len pekne poďakovať za tvoju prácu, aj keď som teda nový poslanec, ale môžem 

naozaj oceniť tvoje vedomosti, zanietenosť, to, ako rozumieš tej, tej problematike. Tiež som bol v šoku, 

že teda, že sa vzdávaš. Ale ako sme teda, keďže sme teda trošku aj spolupracovali na téme seniorov, 

takže rozumiem tomuto, že naozaj je to veľmi dôležitá téma a bude ešte dôležitejšia, pretože 

obyvateľstvo nám starne a aj teda aj v Bratislave, celkovo v kraji, takže toto je, tomuto rozumiem. A 

keď som aj ťa videl medzi tými seniormi, ako si ich organizovala, tak sa veľmi teším, že budú mať 

takéhoto skvelého človeka, ktorý s nimi bude naďalej pracovať. Ja len chcem povedať, že zdržal som sa 

preto, lebo som nevedel, že koľko kandidátov bude, čiže ak by ich bolo tu viacero, tak by som sa 

prihováral potom za tajnú voľbu, ale zatiaľ to vyzerá byť asi iba na jedného. Takže ešte raz veľká vďaka, 

ale tým asi spolupráca nekončí. A teda prehovárať ťa nebudem, lebo rešpektujem to rozhodnutie a 

ďakujem veľmi pekne za, myslím, že za nás všetkých.“ 

Mgr. Michal Drotován, starosta 

„Ja ďakujem, pani Štefanidesová.“ 

Ing. Júlia Štefanidesová, poslankyňa 

„Aj napriek tomu, že sa ešte nehlasovalo a neviem, či potom bude priestor na ďalšiu diskusiu, tak by 

som sa chcela vyjadriť. Ja by som sa chcela v prvom rade poďakovať Milade za doterajšiu prácu. 

Myslím, že latka je nastavená vysoko. Budem mať čo robiť. Ale verím tomu, že Milada nikam 

neodchádza a bude mi ďalej oporou, keď bude potrebné a keď sa budem potrebovať na niečo opýtať 

alebo poradiť, hlavne v tých sociálnych veciach. A tak, ako už bolo naznačené, ja som dlhoročným 

členom školských rád a mám 3 deti a v podstate tá téma školstva je pre mňa viac známa ako téma 

sociálna, ale napriek tomu sa rada zoznámim aj so všetkými problematikami aj hlbšie, ako bude potrebné 

a verím tomu, že Milada mi bude vždy nápomocná, keď budem potrebovať nejako poradiť a myslím si, 

že máme takisto skúsených odborníkov na úrade. Takže v tomto určite nezostanem bez opory. Táto naša 

komisia školská a sociálna, myslím si, že je dosť ťažisková. Neľahko sa mi v podstate súhlasilo vôbec 

s touto ponukou, pretože to beriem ako veľkú zodpovednosť. Veľká časť rozpočtu Mestskej časti práve 

smeruje aj do oblasti školskej a sociálnej. Tzn., že naozaj máme veľkú zodpovednosť za chod mnohých 

inštitúcií, za konkrétne životy ľudí, za zamestnanecké miesta, takže tá zodpovednosť na našej komisii 

je veľká a takisto nebude to úplne ľahké pre mňa skĺbiť pracovné a rodinné povinnosti aj s vedením tejto 

komisie, ale napriek tomu verím, že verím, že moja, moje predsedníctvo bude prínosné pre našu 

komisiu. Práve v tej školskej oblasti by som rada zväčšila pozornosť. Keďže máme zavedenú novú školu 

a plánujeme zaviesť takisto novú škôlku, tak bude potrebné venovať pozornosť aj v tejto oblasti. Tak 

zatiaľ ďakujem.“ 

Mgr. Michal Drotován, starosta 
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„Ďakujem, pán Pilinský, nech sa páči.“ 

Mgr. Peter Pilinský, poslanec 

„Ďakujem. Ja teda úplne toto chápem, ale mám taký, taký, taký návrh, samozrejme, že ďakujem pani 

poslankyni, ja ju poznám od roku 2007 a vždycky sme sa na ňu, či už ako poslanci alebo ja ako starosta 

2010, 2018 mohol spoľahnúť na to, že keď sa niečo povie, tak v tej sociálnej oblasti a pani kolegyňa to 

buď odsúhlasí alebo povie, že to je inak, tak sme sa na to mohli spoľahnúť a ďalej sme to ani neriešili. 

Ale ja mám teda taký návrh, že keď tá komisia je kvázi zlúčená sociálna so školstvom, tak si ju tam 

zvoľte za pani podpredsedníčku a bude mať na starosti viac menej tú sociálnu oblasť, takže, ale tu si 

určite vy nejakým spôsobom tam poriešite. Dôležité je, že pani kolegyňa ostáva v komisii, takže vždy, 

keď tam príde nejaký problém, tak tam bude na koho z tej oblasti sa obrátiť. Však určite všetci dobre 

vieme, že zastupovala neštátnych poskytovateľov sociálnych služieb dlhé roky. Takže ja si myslím, že 

je dobré mať takého človeka v stuffe a vždycky sa vedieť na neho spoľahnúť. Takže len z mojej strany 

taká, taká technická vec, ako to pani kolegyňa má bližšie k školstvu a Miladka ostane na to sociálnu, na 

tú sociálnu oblasť. Nech sa páči.“ 

Mgr. Michal Drotován, starosta 

„Ďakujem. Ja by som chcel, tak, ako som na začiatku hovoril, ešte raz poďakovať Miladke a aby tu 

neboli nejaké konšpirácie, tak Miladka na vlastnú žiadosť a ona to navrhla. My nie sme radi, že 

odchádza, ale hľadá sa teda náhrada a som rád, že sa venuje tej téme seniorov, pretože ak niečo vieme 

na 100 % a tých vecí je veľmi málo, tak to je to, že v Rači bude seniorov stále viacej, aj v absolútnych 

číslach, aj v percentuálnych, takže táto vec tu je a seniorov bude počet narastať až do roku 2060, 

kontinuálne každý rok. Tzn. nasledujúcich 37 rokov minimálne bude sa stále zvyšovať počet, takže je 

to téma, ktorá bude stále viac a viac dôležitá. A čo sa týka tejto komisie, tak ona, čo sa týka dnešného 

rozpočtu, tak sa dá povedať, že je zďaleka najväčšia, pretože sociálna a školská oblasť tvorí 75 % 

rozpočtu Mestskej časti a do budúcna bude teda stúpať, hlavne čo sa týka tej časti seniorov. Takže naozaj 

je to kľúčové a verím tomu, že Milada bude naďalej pokračovať vo svojich činnostiach, za ktoré jej 

ďakujem. A keď iný návrh tu nie je ako pani Štefanidesová, tak poprosím návrhovú komisiu návrh 

prečítať na nového predsedu alebo teda predsedníčku.“ 

Ing. Vladimír Groch, poslanec 

„Takže miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Bratislava-Rača berie na vedomie vzdanie sa funkcie 

predsedu komisie školskej a sociálnej Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Bratislava-Rača Milady 

Dobrotkovej a po b, v zmysle čl. 12, ods. 1 rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva Mestskej 

časti Bratislava-Rača volí za predsedu komisie školskej a sociálnej Miestneho zastupiteľstva Mestskej 

časti Bratislava-Rača Júliu Štefanidesovú. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača  

 

A. berie na vedomie vzdanie sa funkcie predsedu Komisie školskej a sociálnej Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Rača Ing. Milady Dobrotkovej, MPH, 

 

 

B. v zmysle Čl. 12 ods. 1 Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Rača volí za predsedu Komisie školskej a sociálnej Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Bratislava-Rača Ing. Júlia Štefanidesová. 

 

Hlasovanie č. 17                                     UZN 163/26/09/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

13 10 0 3 0 

 

17. Návrh na zmenu členov Dozornej rady obchodnej spoločnosti Media Rača,  

spol. s r. o. 

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

PhDr. Ján Polakovič (poslanec) 
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„Tak ja podľa minulej diskusie, že nikto nechcel byť účastný tak navrhujem pána Grocha a pána Vrbu. 

Čo sme sa tak bavili, že oni dvaja by do toho išli, takže to je návrh za mňa.“ 

Mgr. Michal Drotován, starosta 

„Čo sa týka diskusie cez leto, tak mal som povedať teda tie 3 návrhy, ktoré sme dostali. Bol to návrh na 

pána Vrbu, na pána Grocha, na pána Feika s tým, že keďže sme dostali tieto 3 návrhy, tak som pred 

zastupiteľstvom poprosil všetkých troch členov, ktorí boli navrhnutí alebo teda členov zastupiteľstva, 

že či sa bude hlasovať o troch menách alebo o dvoch a mám informáciu, že o dvoch menách, ale môžte 

hlasovať o troch menách a ako, je to na vás. Len musíte to vy navrhnúť, lebo toto je váš návrh. Ale pán 

Polakovič dal návrh na pána Vrbu a na pána, pána Grocha, tak musia ich akceptovať alebo neakceptovať 

a prípadne bude nejaký iný návrh. Takže je to na vás. Pán Groch, nech sa páči.“ 

Ing. Vladimír Groch, poslanec 

„Ďakujem za slovo. Takže ďakujem za navrhnutie, prijímam to, ako sme sa dohodli, zároveň navrhujem 

pána Feika za tretieho člena komisie, keďže pred zastupiteľstvom sme sa rozprávali aj s pánom Vrbom 

a dohoda bola teda nakoniec taká, že urobíme takú my traja dohromady. Ale nech sa vyjadrí pán Vrba.“ 

Mgr. Michal Drotován, starosta 

„Ďakujem, pán Vrba, nech sa páči.“ 

Dominik Vrba, poslanec 

„Ďakujem aj ja teda na tú nomináciu. Ja som sa rozprával s kolegovcami, s pánom Grochom a s pánom 

Feikom a sme sa zhodli, že by bolo vhodné, keby z každého klubu to bol nejaký zástupca, takže preto 

by som navrhoval, aby ďalší dvaja členovia boli pán Groch a pán Feik. Ďakujem.“ 

 

Mgr. Michal Drotován, starosta 

„Ďakujem. Ale ešte potrebujeme minimálne pána Feika, že či to prijíma, hej? No nie, len musíme to tu 

mať oficiálne, ako. Áno.“ 

Ing. Michal Feik, PhD., poslanec 

„Áno, prijímam. Ďakujem pekne.“ 

Mgr. Michal Drotován, starosta 

„Ďakujem, poprosím teda pána, teda obidvoch členov, aby na návrhovej komisii, keďže tam má byť v 

uznesení aj bytom trvalá adresa, tak aby doplnili, aby komisia návrhová prečítala návrhy nielen mien, 

ale aj trvalým pobytom, bytom. Takže poprosím, Michal, môžeš. Ďakujem, ukončujem diskusiu, 

poprosím návrhovú komisiu.“ 

 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Rača po prerokovaní materiálu na základe § 15 ods. 2 

písm. i) zákona č. 377/1990 Zb. o hlavnom meste SR Bratislave v spojení s § 125 ods. 1 písm. g) zákona 

č. 513/1991 Zb. Obchodný zákonník 

 

A. vymenúva 

 

členov Dozornej rady obchodnej spoločnosti Media Rača, spol. s r. o. so sídlom Kubačova 21, 831 06 

Bratislava, IČO: 35 895 586: 

1. Ing. Vladimír Groch - člen Dozornej rady, bytom Jurkovičova 1, 831 06  Bratislava.  

2. Mgr. Michal Feik, PhD. - člen Dozornej rady, bytom Horná 1, 831 52 Bratislava. 

 

B. žiada 

 

starostu mestskej časti Bratislava-Rača zabezpečiť realizáciu zmien v obchodnej spoločnosti Media 

Rača, spol. s r. o. so sídlom Kubačova 21, 831 06 Bratislava, IČO: 35 895 586 v obchodnom registri. 

 

Hlasovanie č. 18                                     UZN 164/26/09/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

13 11 0 2 0 
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18. Návrh na použitie úveru v zmysle uznesenia č. UZN 63/14/02/23/P 

Rokovanie  tomto bode otvoril Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Mgr. Michal Drotován, starosta MČ Bratislava-Rača 

 

Starosta Mestskej časti Bratislava-Rača stiahol bod č. 18 – Návrh na použitie úveru v zmysle uznesenia 

č. UZN 63/14/02/23/P 

 

 

19. Interpelácie 

Interpeláciu podal Mgr. Peter Pilinský (1x) 

 

17.30 – 18.00 hod. – vystúpenie obyvateľov 

- bez príspevku 

 

 

20. Rôzne 

Mgr. Michal Drotován, starosta 

„Prichádzame na bod Rôzne. V bode Rôzne by som na úvod chcel poďakovať všetkým, čo sa 

spolupodieľali na vinobraní a na všetkých akciách tento mesiac a tak isto aj ďakujem vám za účasť, čo 

ste sa zúčastnili, aj za vaše nápady v rámci komisií a verím tomu, že tie veci, ktoré vždycky sú nejaké, 

čo sa dajú zlepšovať, tak sa zase spoločne nájde riešenie na zlepšovanie toho, čo treba zlepšiť. Pán 

Pilinský, nech sa páči.“ 

Mgr. Peter Pilinský, poslanec 

„Ďakujem. Rovnako by som chcel poďakovať, či už vedeniu Mestskej časti alebo aj všetkým, ktorí boli 

zainteresovaní do príprav a samotnej realizácie počas tých troch dní. Myslím, že môžeme byť ako, či už 

ako účastníci alebo teda aj ako návštevníci spokojní. Počasie vyšlo, vyšlo aj to, že ten piatok bol voľný 

deň, takže myslím, že aj stánkari, aj členovia račianskeho vinohradníckeho spolku, ktorí mali možnosť 

od obce teda predávať svoje produkty, môžu byť spokojní. A rovnako teda chcem poďakovať všetkým. 

Myslím, že bolo to vinobranie jedno z tých vydarenejších. Ďakujem.“  

Mgr. Michal Drotován, starosta 

„Ak už nikto nie je prihlásený, tak ukončujem diskusiu a ďakujem pekne. Aha, ešte teda pán Pilinský. 

A neviem, prečo svieti.“ 

Mgr. Peter Pilinský, poslanec 

„Ja sa len chcem spýtať. Na úradnej tabuli som našiel nejaký zmätočný, podľa mňa je to materiál, je to 

oznámenie o nejakej zmeny stavby, ktoré sa týka rínku, ale je tam spomenutá nejaká iná firma. Bývanie 

pod lesom, prílohy tam nesedia, tak sa chcem spýtať, že o čo sa jedná. Či sa to týka rínku alebo sa to 

týka bývania pod lesom, lebo keď sa to týka rínku, tak asi by mali byť informovaní všetci účastníci 

konania a nakoľko teda tam ešte ty ako poslanec si bol jeden z tých petičiarov, tak tam len tých 

účastníkov je, myslím si, že vyše 150, ale v tom rozdeľovníku som ich tam nenašiel. Tak sa len chcem 

spýtať, že či vieš o čo, že teda, že čo je vo veci.“ 

Mgr. Michal Drotován, starosta 

„Ďakujem, preveríme to. Pozriem to. Čo sa týka rínku Rača, tak tam bola, mám to je možno toto zmena 

účelu využitia tej prednej budovy, čo je také to esíčko a má tam byť zdravotnícke zariadenie. To bola tá 

zmena. Ale je možné, že tam omylom sa buď vyvesilo niečo, ale podpísané je to určite správne, že niečo 

sa stal, nejaký omyl, ale preveríme to, hej? Takže toto je to, že občianska vybavenosť objekt 7 a to, hej?“ 

Mgr. Peter Pilinský, poslanec 

„Ešte raz?“ 

Mgr. Michal Drotován, starosta 

„Občianska vybavenosť, objekt 7, to je, to je ten, to esíčko, takže to sa týka, to sa týka toho predného, 

je tam zmena na zdravotnícke zariadenie, keďže sa to má prenajať celé firme, čo tam mať zdravotnícke 

zariadenie. Ale pozerám to a neviem.“ 

Mgr. Peter Pilinský, poslanec 

„Možno už to bolo medzitým opravené.“ 

Mgr. Michal Drotován, starosta 

„Nevidím tam nejakú chybu.“ 
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Mgr. Peter Pilinský, poslanec 

„Ja mám niekde odložené aj ten pôvodné, možnože už to bolo medzitým opravené, ale asi ti niečo hovorí 

projekt Bývanie pod, pod lesom, to sú tuším tiež Duškovci, to je VI Group.“ 

Mgr. Michal Drotován, starosta 

„To bývanie Pod lesom tam bolo, to je, myslím, že Hroznový sad? Ak sa nemýlim. A tam oni dali návrh 

na žiadosť na územné konanie a v zmysle zákona bolo to oznámené, keďže to ide cez EÚ, ale tam 

nezačalo ešte žiadne konanie. Len vždy, keď sa podá žiadosť, tak sa vyvesí verejnou vyhláškou, že bola 

podaná tá žiadosť. To sú 2 rôzne veci.“ 

Mgr. Peter Pilinský, poslanec 

„Rozumiem. A mne sa práve zdalo, že tam ako keby nesedeli prílohy. Že jedno bolo o rínku, ale prílohy 

boli z toho druhého projektu. Takže to len nech pozrú dievčatá zo stavebného, aby to bolo na porádku, 

lebo to by asi bol potom možnože problém. Ďakujem.“ 

Mgr. Michal Drotován, starosta 

„Ďakujem, pozrieme to, ale pozerám obidva tie, čo sú vyvesené a podľa toho by to malo sedieť, neviem. 

Vieš to poslať nejak presnejšie, lebo to iba tá žiadosť, čo podali oni, no hej? Ďakujem, pani Štefánková, 

nech sa páči.“ 

Marta Štefánková, poslankyňa 

„Ďakujem za slovo. Ja by som chcela tiež poďakovať za vinobranie, bolo pekné, organizačne super 

zvládnuté, ale moje ekologické srdce plakalo, pretože viem, že máme tie Nick Nack poháre v Brne v 

sklade a že sa nepoužili viac rokov po sebe, tak by som sa chcela spýtať, že aké sú vlastne prekážky 

najväčšie, či by to bolo veľmi drahé alebo čo je vlastne najväčší problém, že prečo sa nemôžu na 

vinobraní ako na veľkých iných podujatiach, festivaloch používať tie vratné poháre, ktoré mestská časť 

vlastní. Ďakujem veľmi pekne za informáciu.“ 

Mgr. Michal Drotován, starosta 

„Čo sa týka tých vratných pohárov, tak boli kúpené z dôvodu, že podľa pôvodného návrhu zákona, ktorý 

bol schválený, mali už byť zakázané tie, teda jednorazové plasty. To sa nestalo, cez koronu zrušili ten 

zákon, takže momentálne nie sú povinné. Čo sa týka využitia, tak je to na diskusiu, hlavne teda so 

stánkarmi a ďalšími účastníkmi. My sme v minulosti mali aj recyklované poháre, aj teda poháre 

separované, ale ľudia tam hádzali hocičo, takže ani tie separované koše sa nám neosvedčilo, musel tam 

vždy niekto celý čas stáť. Takže čo sa týka týchto pohárov, tak je to na diskusiu. Na budúci rok, ak by 

sme začali znova riešiť takúto akciu týmto spôsobom, tak skôr na nejakom menšom podujatí, kde by sa 

to odskúšalo, lebo vnímame v roku 2019 za najväčší problém, že sa to skúšalo spustiť na najväčšom 

podujatí. Tzn. skôr nejaké menšie podujatie vyskúšať tento systém možno na hodoch alebo na nejakých 

vianočných trhoch alebo niekde inde a podľa toto nastaviť, pretože je tam dosť veľa problémov, lebo 

toto podujatie je naozaj veľké. Ja chápem, že tí súkromní organizátori napr. Pohody a ďalších podujatí 

to majú zastrešené, ale to je podujatie, čo má úplne iné výnosy, úplne iný organizačný stav a úplne iný, 

iný level v rámci, v rámci týchto vecí. My to robíme v podstate ako mestská časť popri, tieto firmy, čo 

to robia, oni to robia v podstate ako fulltime job na celý rok. Takže zhodnotili sme, že nám to vychádza 

veľmi rizikovo momentálne v rámci pokrytia. Ale samozrejme je možné sa o tom ďalej baviť a vyskúšať 

nejaké menšie podujatia. Čo sa týka vinárov, tak mali sme požiadavku alebo aj takú pripomienku, ktorú 

viac menej akceptujeme a chápeme, že podávať víno v plaste v takýchto pohároch nie je moc dobré, že 

je lepšie v skle, takže sú tam rôzne veci, pivo a pod. Nevidíme v tom problém, ale je to na diskusiu, 

dajte nejaké návrhy a hlavne organizačne. Pani Dobrotková, nech sa... Lebo naposledy, keď to bolo, 

ešte doplním, tak sa síce vyberalo veľa peňazí relatívne, čo nevrátili tie poháre, ale hlavný dôvod bol 

ten, že bol iba jeden stánok, takže to nestihli vrátiť, takže to bola taká vec, ktorá síce na papieri vyzerá, 

že áno, že sa predali a nevrátili, ale to asi neni tiež cesta. Takže pre nás vinobranie je dosť nákladová 

položka. V súčasnosti vďaka aj tým politickým stánkom, aj teda cene tých stánkov, ktorá výrazne 

narástla, tak viac menej sme na nule. Ešte sa urobí prepočet, ale nechceme ísť zase výrazne do mínusu, 

keďže vstupné tam vyberať nemôžeme. A politické strany, aj keď som ich moc nechcel a teraz zaplatili 

aj Desmod, aj Karpinu, aj neviem koho ešte všetkého, ale na budúci rok už nebudú, takže je to problém. 

Jaj, možno budú ďalšie voľby. Tak keď budú predčasné voľby, tak sme radi, uvítame ich 10.000 EUR. 

Pani Dobrotková, nech sa páči.“ 

Ing. Milada Dobrotková, MPH, poslankyňa 

„Ďakujem veľmi pekne za slovo. Najprv by som sa chcela aj ja poďakovať za vinobranie. Mňa, to 

vinobranie, tak po dlhých rokoch som sa cítila hrozne uvoľnene, nespadla som ako minulý rok, 
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neroztrepala som si kolená a chcem povedať, že sa mi veľmi, veľmi páčilo to, ako bolo zorganizované 

a to, akým spôsobom sme vlastne získali určitú reputáciu nielen v hlavnom meste, ale aj v zahraničí. 

Lebo sme tu mali jednu velikánsku delegáciu z poľského mesta, jak sa volali? Morawica, áno, a ešte 

sme tu mali ďalšiu delegáciu, celú rodinu, čo bolo úplne skvelé a aj v tých elektronických médiách sme 

sa blysli a nielen teda tým, že sme odovzdávali škôlku, ale aj tým nádherným vinobraním. Tak to som 

chcela poďakovať a tú vec, ktorú (zase chcem ďakovať) je Základná organizácia jednoty dôchodcov 

Slovenska Krasňany má schválený projekt a tento rok robíme tie akcie, takže došla som k tomu názoru, 

že len so spoluprácou s mestskou časťou sa dá tá akcia výborne organizovať, lebo to dá tej akcii určitý 

punc. Posledne, okrem, samozrejme, že všetky sú zdokumentované, o každej píšem článok, ale tá 

posledná, ktorá bola skvelá, bol šachový turnaj. Minulý rok sme tam mali ani nie, ani nie 15 dvojíc a 

dneska tam bolo viac než 60 hráčov. Boli to, bol to šachový turnaj medzi seniormi a juniormi, tzn. senior 

nad 60 a junior do 15 rokov. Bolo to úplne nádherné a videla som vlastne deti, ktoré majú záujem o 

voľačo, čo ani ja neviem poriadne hrať šach a tie decká boli vďačné za to, že tí, čo vyhrali, dostali ale 

fakt nádherný pohár, všetci dostali diplom. A za to, že ďakujem za to, že sme to mohli organizovať v 

priestoroch, ktoré nám mestská časť dala k dispozícii. Ďakujem aj za ústrednú akciu, ktorú sme robili 

cez leto, a to bola opekačka. Keď by sme to mali zaplatiť, nedokázali by sme uhradiť teda ten priestor, 

ktorý sme mali k dispozícii. A to, čo nás čaká, na čo vás chcem pozvať, bude petangový turnaj na budúci 

týždeň. Pán starosta prisľúbil záštitu a prisľúbil teda, že tam príde, za čo tiež veľmi pekne ďakujeme. 

No a tentokrát ten petangový turnaj bude medzi jednotlivými mestskými mestským časťami. Bude 

družstvo petangu v Rači, bude družstvo z Vajnor a z Nového Mesta. Takže prídite, dostanete pozvánku. 

Pozriete sa, ako seniori hrajú petang a akú máme skvelú podporu z Mestskej časti. Takže toto je jedna 

z tých vecí, ktorej sa chcem aj do budúcna venovať. Je to oveľa radostnejšie než všetky tie starosti, ktoré 

vyplývajú aj, aj z poslaneckej práce, aj z toho, ako sa niekedy aj trápime na tom zastupiteľstve. Už som 

dorástla do takého veku, kedy chcem, aby sa nikto nevadil, čo je zvláštnosť, aby bol dobrý program v 

televízii a aby všetci boli zdraví. Takže veľmi pekne vám ďakujem a teším sa s vami na budúci týždeň 

na petangovom turnaji.“ 

 

20. Záver 

Mgr. Michal Drotován (starosta) 

Ďakujem pekne. Ak už nikto neprihlásený, ukončujem diskusiu a ďakujem, pekný večer. 

 

 

V Bratislave, 4. 10.2023,  

zapísala: Bibiana Halinkovičová 
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